
Protokoll Styrelsemöte
Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2020-11-16

Tid & Plats: 19:00-21:00

Närvarande: Ordf.
V.Ordf.
Sekr.
Kassör
Ledarmöter

Suppl.

Catharina Rosénius Käll

Jeanette Coltén Ferm
Elisabeth Pettersson
Viktoria Svensson
Clara Åkesson
Marie Nielsen
Susanne Lindberg

Anmält förhinder:
Ers. Suppleant:

Bordlagd Beslut
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a) Kassör:

b) Utbildning
x

c) Tävling

d) Tjänstehund

Nyhetsbrev ang. året som gått till våra medlemmar?
Skicka ut i slutet av året.

Ulrika Larsson, Lena Lycksell, Maria Rothzén

Marie Nielsen, Susanne Lindberg

Ordf. Catharina Rosénius Käll hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Godkändes

Till protokolljusterare att jämte ordf. justera protokollet: Vicki Svensson

Föregående mötes protokoll:

Frågor:

Ulrika Floryd önskar gå utbildning till Provledare i Specialsök.
Ulli är Allmänlydnadsinstruktör och tävlar framgångsrikt i NoseWork. Är aktiv inom flera 
verksamheter i klubben och önskar gå den nya utbildningen till Provledare i 
Specialsök.Styrelsen ger sina rekommendationer.

Hur gör vi med Kreosotstolparna som ligger på Nybled? Flertalet är väldigt långa och 
helt ok!

Besök av Valberedningen. Vilka poster ska väljas och vilka avgår?
Valberedningen på plats och stämde av vilka som kunde tänka sej att väljas om till nästa år.

Kostnad ”Problemhundkonsultation”? Blir ju lätt fler än 3ggr…hur mycket ska vi ta 
betalt?
Förslag att vi tar 400kr/gång, 3ggr 1000kr och 1500kr för 6ggr (9ggr 2000kr osv.)

Vem har ansvaret för skötsel av vägen?
Catharina har varit i kontakt med Marcis Boström på Kommunen som inte kunde svara på 
frågan utan skulle återkomma.

Hur gör vi med ”Årets …hund 2020”?
Styrelsen eniga om att ej utse "årets hund 2020" då de flesta tävlingar varit inställda under 
året.

Rapporter:

105.783kr
Skicka ut frågan till kommittéerna om de har några önskemål inför 
Budgetet 2021.
Skickat in Bidragsansökan för Värmepumpen.

Alla höstens kurser rapporterade till Studiefrämjandet.
Instruktörsmötet är, pga nya förhållningsregler, framflyttat/ inställt. Ev. 
skicka ut lista och fråga instruktörerna vilka kurser dom kan tänka sej att 
hålla till våren!

se rapport

-
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e) Agility

f) Stugan

x

g) Köket

h) Plan

i) RUS
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j) PR-info
x

k) Trivsel

l) Utställning

m) Draghund

n) Nosework

o) Rallylydnad

p) Övriga rapporter

§126

a)
IN20066

IN20067

IN20067

IN20068

IN20069

IN20069

IN20069

IN20070

IN20071

IN20072
b)

UT20018
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1)

Offert från Polarpumpen

All tävlingsverksamhet inomhus ställs in i regioner som lyder under 
lokala allmänna råd

Valberedningens arbete  inför kongressen 2021

-

se rapport
Nya regler inför 2022 gör att vi måste köpa nya hinderstöd och däck 
"IGEN!!!"
Haft oönskt besök på klubben där någon/ några förstört en tunnel och ett 
slalom! Tråkigt att saker inte får vara ifred!

A.Vernersson har varit och tittat på den trasiga sjunten till värmen. Då vi 
inte använder automatiken och det finns fler möjligheter att justera hur 
mycket värme som släpps ut på elementen har han kopplat ifrån sjunten 
och öppnat kranen max.
Alla var överens om att inte lägga ut mer pengar än nödvändigt.

-

Möte med Kommunen/LW Bygg ang. gräsplaner: Se bilaga med 
överenskommelse mellan klubben och LW-bygg

Peter Eriksson vill veta vad vi behöver till MH-banan och vad det kostar…
Vi har just nu ingen som har tid att lägga på att färdigställa en ny bana 
men Catharina pratar med Ulli om hon och Susanne skulle kunna göra 
en uppskattning.

Hanna vill inte längre ha hand om hemsidan. Clara kan tänka sej att 
göra ett försök om vi hjälper henne.

-

-

se rapport

se rapport

-

Skrivelser:

Bilaga SB1-BYGG1 hundklubben

Valberedning distriktet

Avtal LW-bygg- Hundklubben gällande gräsmattorna

Utlåtande SB1-BYGG1 hundklubben

Frågor från den centrala valberedningen till lokalklubbar distrikt och 
rasklubbar

Skrivelse från Brukshundklubbens centrala valberedning till distrikt och 
lokalklubbar inför kongressen 2021

Pantameras föreningsundersökning

Toabyssjan:-Vad återstår? Rördragning inomhus, samt sätta dit en avtappningskran under 
huset. Jeanette har pratat med Anders Vernersson som skulle titta på detta och återkomma 
med en kostnad.

Utvecklingsbidrag sökt för inköp av värmepump

Bordlagda frågor

Övriga frågor:

Ordförande: ______________________ Justeras:______________________ 2/4
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Sekr. Jeanette Coltén Ferm

Ersätta trasig luftvärmepump – kostnad och anläggningsbidrag? Offert från 
Polarpumpen, går ut idag! Beställa?
Det står att Bidragsansökan ska vara inskickad innan projektet startar och då så är fallt 
beslöt vi att lägga beställningen.

Närmast förestående verksamhet:

KM Bruks 20201121

Nästa möte:

Budgetmöte 20201129

Ordförande förklarade mötet avslutat kl. 21.30

Ordf. Catharina Rosénius Käll

Vår tidigare medlem och tävlingsledare Roy Johansén har tyvärr hastigt gått bort. Gumman 
har erbjudit sej att ordna med blommor till begravningen. Bifalles med 500kr

Julklapp på bokstaven ”M” till Budgetmötet – ca 100kr.Jeanette ordnar med glögg och lite 
tillbehör till en julsmörgås till fikat. 

Ordförande: ______________________ Justeras:______________________ 3/4



Protokoll Styrelsemöte Tidaholms Brukshundklubb

TÄVL

AG

NW

RALLY

Ordförande: ______________________ Justeras:______________________ 4/4


